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Verslag raad van commissarissen
Voor EI-VEB was 2022 een intensief en vruchtbaar jaar waarin op goede wijze invulling is 

gegeven aan de missie van de vereniging. In 2021 is Gerben Everts aangetreden en met de 

adjunct-directeuren en het EI-VEB-team heeft hij met 2022 zijn eerste volledige jaar voltooid. 

De in 2021 vernieuwde RvC is met de benoeming van Marleen Janssen Groesbeek tijden de 

Algemene Ledenvergadering (‘ALV’) van 2022 gecompleteerd. Ook in 2022 stond aandacht voor 

en verbinding met onze leden weer voorop.

Op 1 juni 2022 heeft onze ALV plaatsgevonden. Met een 
groot aantal leden is tijdens de vergadering onder andere 
aandacht besteed aan het Jaarverslag 2021, de begroting 
van 2022 en een statutenwijziging. Als opmaat tot haar 
benoeming als commissaris heeft Marleen zich voor-
gesteld aan de leden en voor de leden was het de eerste 
kennismaking in een ALV met Gerben als directeur. Daar-
naast is er de nodige aandacht uitgegaan naar zaken als 
SNS, Imtech en Philips en is ingegaan op tal van rele-
vante vragen en opmerkingen uit de zaal. In de vergade-
ring is ook aandacht besteed aan het afscheid van Paul 
Koster als directeur. Met warme woorden is uitdrukking 
gegeven aan de dank en waardering die hij verdient voor 
zijn betekenis volle bijdrage en verdiensten aan onze ver-
eniging. We kunnen daarmee terugkijken op een succes-
volle en interactieve ALV, met veel betrokken leden. Alle 
stempunten zijn (vrijwel) unaniem goedgekeurd. Na de 
lunch is de ALV gevolgd door een inhoudelijke middag-
bijeenkomst en een afsluitende borrel.

Ook in 2022 hebben we in, buiten en rond de formele 
RvC-vergaderingen veelvuldig en intensief contact gehad 
met Gerben Everts en de adjunct-directeuren Paul Coenen 
en Errol Keyner. Daarnaast is middels optredens in de 
 vergaderingen en inhoudelijke contacten daarbuiten  nuttige 
en gewaardeerde interactie geweest met staf medewerkers. 
Deze interactie heeft verder vorm en inhoud gekregen 
 tijdens informele sessies en ontmoetingen met medewerkers. 
In 2022 hebben er vier RvC-vergaderingen plaatsgevonden 
en twee bijeenkomsten van de auditcommissie waarin 
George Möller (commissie voorzitter) en Marleen Janssen 
Groesbeek zitting hebben. Daarnaast heeft de RvC als team 

en bilateraal de nodige afstemmingsmomenten gehad. De 
RvC heeft gereflecteerd op een eerste periode in 2022 met 
een complete samenstelling van drie. We hebben een goede 
start gemaakt, werken betrokken en efficiënt, de stijl is 
 coöperatief en professioneel waarbij goed gebruik gemaakt 
wordt van de complementaire achtergronden en kennis.

EI-VEB is ook in 2022 veelvuldig prominent in de media 
geweest en heeft zich ingezet voor de belangen van 
 beleggers. In financieel opzicht zorgden de dalende beurs-
koersen voor een (papieren) verlies, hoewel dankzij 
het prudente beleggingsbeleid dit verlies beperkter was 
dan de diverse markten leden. Operationeel waren de 
 opbrengsten uit contributies en (hoofdzakelijk) schikkingen 
iets beter dan begroot, terwijl de belangrijkste kosten juist 
iets lager waren dan gepland. 

In de komende jaren zal de RvC het bestuur bijstaan in 
de verdere aanscherping of aanpassing van de strategie. 
Daarbij zullen in ieder geval onderwerpen zoals inter-
nationalisering, collectieve acties, duurzaamheid, achter-
ban en verdienmodellen aan de orde komen. EI-VEB 
heeft een zeer solide financiële balans en voldoende 
 buffers om de uitdagingen aan te gaan en in een zeer 
 veranderende en onzekere omgeving ook in de toekomst 
de belangenbehartiger voor beleggers te blijven.

Dank aan het EI-VEB-team en vooral veel dank aan onze 
EI-VEB-leden.

Namens de raad van commissarissen van EI-VEB,
Steven ten Have, voorzitter


